



**HERBAN  
COWBOY®**

**SPORT**

**MAXIMUM PROTECTION**

**DRY SPRAY DEODORANT & BODY SPRAY™**



*Does NOT contain: Aluminum,  
Triclosan, Parabens, Phthalates  
or Chemical Propellants*

*NE contient PAS d'aluminium,  
de triclosane, de parabènes,  
de phtalates, ni de propulseurs chimiques*

**INSTANTLY DRY, CLEAR & CONFIDENT  
INSTANANÉMENT SEC, TRANSPARENT ET FIABLE**

Net Wt. 2.8 oz | 80g e



**CAUTION/  
ATTENTION**

CONTAINER MAY  
EXPLODE IF HEATED.  
CE CONTENANT PEUT  
EXPLOSER S'IL EST  
CHAUFFÉ. FLAMMABLE.  
INFLAMMABLE

**HERBAN COWBOY® OXYGEN DRIVEN RAY SPRAY  
DEODORANT ATOMISEUR SEC ACTIONNÉ PAR OXYGÈNE DE HERBAN COWBOY®**

**APPLICATION:** Twist cap to unlock. Spray 4 inches away from body. If dispenser clogs, rinse in warm water. **WARNING: FLAMMABLE.** Do not use near fire, flames or while smoking. Avoid fire, flame or smoking during use and until skin is dry. Do not place in hot water or near radiators, stoves or other sources of heat. Do not use in presence of open flame or spark. Do not spray on face, eyes or damaged or broken skin. Avoid spraying in eyes. Avoid breathing in spray product. Contents under pressure. Do not puncture or incinerate. Do not store at temperatures above 120°F (50°C). Keep out of reach of children or pets. In case of allergy concerns, please consult health care provider prior to use.

**MODE D'EMPLOI:** Tourner le capuchon pour ouvrir. Vaporiser à une distance de 10 cm. Si la buse est bouchée, la rincer à l'eau chaude. **ATTENTION: INFLAMMABLE.** Ne pas utiliser à proximité d'un feu, d'une flamme ou en fumant, ni sur une peau humide. Ne pas mettre dans l'eau chaude ni près d'un radiateur, d'une cuisinière ou de toute autre source de chaleur. Ne pas utiliser en présence d'une flamme ou d'une étincelle. Ne pas vaporiser sur le visage, dans les yeux ou sur une peau endommagée ou irritée. Éviter de vaporiser dans les yeux. Éviter de respirer le produit. Contenu sous pression. Ne pas perforer ni incinérer. Ne pas entreposer à une température supérieure à 50°C (120°F). Tenir hors de portée des enfants ou des animaux domestiques.

**INGREDIENTS:** Water (Aqua), Alcohol Denat., Aloe Barbadensis Leaf Juice, Polysorbate 80, Fragrance, Salvia Officinalis (Sage) Leaf Extract, Rosmarinus Officinalis (Rosemary) Leaf Extract, Carum Petroselinum (Parsley) Leaf Extract, Bisabolol, Allantoin, Zinc, Ethylhexylglycerin, Polysorbate 20, Citric Acid. Proprietary essential oil blend.

**VEGAN/ CRUELTY FREE / NOT TESTED  
ON ANIMALS / 100% US MADE**

**VÉGÉTALIEN/ SANS CRUAUTÉ ANIMALEE /  
NON TESTÉ SUR LES ANIMAUX**

Manufactured for distribution by:  
© 2017 www.HerbanCowboy.com,®  
Minneapolis, MN 55424



**PLEASE RECYCLE ALUMINUM CAN  
VEUILLEZ RECYCLER LA CANNETTE D'ALUMINIUM**



FAIT À 100%  
AUX É.-U.

